
Inspraakronde OldSkoel, 26 januari 2022

Dank u wel voorzitter, en dank aan de raad voor de gelegenheid om kort het woord tot u te 
richten namens de stichting OldSkoel, onze gebruikers, vrijwilligers en vrienden.

Een belangrijke oproep bij de presentatie van het feitenrelaas dat vanavond aan de orde is, 
luidt: ‘help OldSkoel de winter door’. Het raadsvoorstel dat het college presenteert, is naar 
ons idee een duidelijke weerslag daarvan. Een lening die het mogelijk maakt om op korte 
termijn het noodplan uit te voeren voor de inmiddels hoogst noodzakelijke reparaties in en 
aan het pand van OldSkoel.

Namens de stichting, gebruikers, vrijwilligers en bezoekers spreek ik daarvoor dank uit. En 
graag voegen we daaraan toe dat een lening door de gemeente wat ons betreft een 
tussenoplossing is terwijl wij de benodigde financiën op een andere manier genereren.

Wij zijn op dit moment bezig hernieuwde aanvragen te doen bij de fondsen die vorig jaar 
positief beslisten op onze toekomstplannen en ons toen financiële steun hebben toegezegd. 
De verwachting is dat we een goede kans maken opnieuw steun te krijgen om onze plannen 
te verwezenlijken. De medewerking van de gemeente in de vorm van dit raadsvoorstel zal 
daarbij eens te meer onderstrepen dat het belang van OldSkoel breed wordt gedragen. Ook 
de grote bijval en aanmoedigingen die we de afgelopen maanden van zoveel kanten hebben 
gekregen, sterken ons in de overtuiging dat OldSkoel voor heel veel mensen een belangrijke 
en welkome plek is.

Wanneer de fondsen opnieuw positief beslissen op ons projectplan, zal een lening door de 
gemeente wat ons betreft slechts dienen als tijdelijke, maar cruciale overbrugging. 
Uiteindelijk zullen de kosten worden gedragen door de al gebleken bereidheid tot actieve 
ondersteuning door de diverse fondsen, vrienden en donateurs.

Dit past precies bij ons streven, namelijk dat OldSkoel op eigen kracht de toekomst in kan als 
culturele ontmoetingsplek voor Burgerbrug, Schagen en wijde omgeving. Het raadsvoorstel 
helpt hierbij om de weg daarvoor vrij te maken. Zo komen we daadwerkelijk de winter door 
en kunnen we uitkijken naar een zomer en lang daarna waarin OldSkoel in een droog en 
duurzamer gebouw zoveel mogelijk bezoekers uit dorp en regio kan ontvangen. Voor de 
komende tijd hebben we alweer diverse aantrekkelijke activiteiten gepland.

Laten wij er ten slotte wel duidelijk over zijn: de reparaties zijn dermate noodzakelijk dat een 
verder uitstel in afwachting van de besluitvorming door de fondsen kan leiden tot een 
onhoudbare en onverantwoorde situatie. Doet die zich voor, dan moeten we serieus 
overwegen OldSkoel te sluiten. We hebben er echter vertrouwen in dat het zover niet zal 
komen. Wij hopen dan ook dat uw raad het voorstel van het college van harte zal steunen.

Het spreekt vanzelf dat we eventuele vragen graag beantwoorden, binnen en buiten deze 
bijeenkomst. En zoals altijd bent u van harte welkom bij OldSkoel.

Dank u wel.


